



AVIS REGLEMENTAIRE :

PLACE :

AVIS N° :

DATE :

MARCHÉ :

INSTRUCTION EURONEXT 1-01

PAR_20160701_04623_EUR

01/07/2016

INTRODUCTION

1. Les nouvelles Règles entrent en vigueur à compter du 4 juillet 2016.
2. La présente instruction remplace l'instruction 1-01 telle qu'amendée et publiée le 6 juin 2016.

DETAILS

3. Euronext apporte des modifications mineures aux Règles afin de les mettre en conformité avec les obligations du [Règlement \(EU\) No 596/2014 sur les abus de marché](#).
4. Les modifications des Règles interviennent à l'article 8104/1 (types de conduite proscrits par les Règles) et via l'introduction d'une définition des « Opérations d'initiés » et des « Manipulations de marché » à l'article 1.1.

CONTACT

Pour plus de renseignements sur la présente instruction, contacter regulation@euronext.com

REGULATORY ANNOUNCEMENT:
LOCATION:
NOTICE:
DATE:
MARKET:

EURONEXT NOTICE 1-01

PAR_20160701_04623_EUR
01/07/2016

INTRODUCTION

1. The new Rule Book shall enter into force on and from 4 July 2016.
2. The present Notice supersedes and replaces Notice 1-01 as amended and issued on 6 June 2016.

DETAILS

3. Euronext is making a number of minor changes to the Rule Book to bring it into line with the requirements of the [Regulation \(EU\) No 596/2014 on market abuse](#).
4. The changes to the Rule Book occur in Rule 8104/1 (courses of conduct which are proscribed by the Rules) and the introduction of definitions of "Insider Dealing" and "Market Manipulation" in Rule 1.1.

CONTACT

For further information in relation to this Notice, contact regulation@euronext.com